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Brnabić: Otkazaćemo sve koncerte, nove mere za vikend 

Premijerka Ana Brnabić izjavila je da će, u sklopu mera protiv širenja koronavirusa, insistirati da se svi 

koncerti otkažu, a da će gotovo sigurno biti novih mera za vikend. 

Ana Brnabić je, povodom eventualnih novih mera za suzbijanje epidemije, rekla da joj je neverovatno i 

da je začuđena time što se u ovom teškom trenutku organizuju koncerti u Beogradu. 

"Mi ćemo razgovarati sa predstavnicima Grada Beograda da vidimo kako se to desilo i insistiraćemo da 

se svi koncerti otkažu. To je suprotno svim pravilima i merama i tražićemo da se organizatori kazne. To 

nije pozorišna predstava ili neki kulturni događaj", navela je Brnabićeva. 

Grupa Crvena jabuka održala je koncerte u Kombank dvorani dve večeri zaredom, 8. i 9. marta, a kako je 

RTS-u rečeno u Vladi Srbije, Kombank dvorana će biti kažnjena zbog održavanja koncerata.  

Kada je reč o pogoršanju epidemijske situacije, premijerka je kazala da vakcinacija pomaže da ne bude 

još gora, ali da će gotovo sigurno biti novih mera za vikend. 

"Ne razmišljamo o obaveznoj vakcinaciji"  

Premijerka Ana Brnabić izjavila je u Inđiji da Vlada Srbije ne razmišlja o uvođenju obavezne vakcinacije i 

da bi to bilo suprotno svim standardima ljudskih prava. 



 
 

"Vakcinacija je veoma važna, ali ne možemo da je učinimo obaveznom jer ima kategorija stanovništva 

koje ne mogu da prime vakcinu i o tome mogu da govore lekari. Ali svi mi koji možemo da je primimo, 

građanska nam je dužnost da to učinimo jer time štitimo i te ljude koji ne mogu", kazala je Brnabićeva. 

Ona se nada da će to ljudi razumeti i ističe da u ovom trenutku postoji značajno interesovanje za 

vakcinaciju. 

"Nadam se da će se tako nastaviti, danas počinje jedna velika kampanja poziva na vakcinaciju preko 

televizije, novina, bilborda i pozivam, naročito starije, da se obavezno vakcinišu", rekla je premijerka. 

Brnabićeva je naglasila da je masovna vakcinacija u Kruševcu i Sremskoj Mitrovici, gde mogu da dođu i 

ljudi koji nisu prijavljeni, opravdala očekivanja. 

Navodi da je u Kruševcu bilo više od 1.100 građana, a u Sremskoj Mitrovici 807, a da je tamo danas još 

bolje. 

Premijerka je najavila i otvaranje još takvih mesta za masovnu vakcinaciju. 

 

 

Načelnica anestezije revoltirana opuštanjem: Kao da smo sa Novom godinom rešili da je kraj 

Godinu dana od kada je KBC "Dragiša Mišović" primio prve pacijente obolele od koronavirusa situacija se 

nije mnogo promenila. Najbolji pokazatelj koliko je situacija trenutno ozbiljna pokazuje podatak da 

gotovo trećina hospitalizovanih zahteva lečenje u jedinicama intezivne nege, rekla je za RTS načelnica 

anestezije u KBC "Dragiša Mišović" Duška Ignjatović. 



 
 

Situacija se ne menja godinu dana, pomalo dođemo do vazduha, a onda nas opet udari, opisuje 

načelnica anestezije u KBC "Dragiša Mišović" Duška Ignjatović uslove u kojima rade lekari u kovid 

sistemu. 

"Trenutno je preko 250 pacijenata u bolnici a oko trećina njih je u intezivnoj nezi, odnosno oko 70 osoba 

koji zahtevaju intezivno lečenje, kiseoničku potporu", navodi doktorka Ignjatović. 

Protokoli lečenja su se za ovih godinu dana menjali, mnogo toga se zna, međutim i dalje ima 

iznenađenja, keže načelnica anestezije. 

"U roku od 48 sati dolazi do damatičnog pogoršanja kliničke slika. Sa nekim sa kime sada pričate a 

gledate njegove parametre znate da u roku od samo dva sata on može da bude u veoma lošem stanju", 

opisuje doktorka Ignjatović. 

Prema njenim rečima, ljudi često greše jer se leče na svoju ruku i kasno se javljaju lekaru. 

"Ima zakašnjenja, lečenja na svoju ruku. Ne možete se sami lečiti i onda posle devet dana samolečenja 

pacijenti se javljaju u veoma teškom stanju", ističe doktorka Ignjatović. 

Najveći problem je, smatra, ipak opuštanje građana. 

"Mi kao da smo sa Novom Godinom rešili da je to to, da smo se umorili od korone. Nije dovoljno da se 

vakcinišemo i da onda skinemo maske. Nije samo stavr donošenja mera, mere su donete ali se one ne 

poštuju i ne kontrolišu", istakla je načelnica anestezije u KBC "Dragiša Mišović". 

Neprihvatljivo je, kaže, da imamo koncerte i da se reklamiraju sledeći. 

"To je zatvoren prostor i to što vi pre početka nekome izmerite temperaturu ništa ne znači. Koliko je tu 

bilo asimptomatskih slučajeva, ljudi koji nemaju nikakve simptome ali to ne znači da ne prenose dalje 

virus. Za lekare je takvo ponašanje razočaravajuće", naglasila je za RTS doktorka Ignjatović. 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

"OVO NIJE SMELO DA SE DESI" Kapaciteti u kovid bolnici u Batajnici puni, dr Adžić: Više od polovine 

pacijenata u TEŠKOM STANJU 

Direktorka kovid bolnice u Batajnici Tatjana Adžić Vukićević kaže da je situacija kritična i prenapeta i da u 

ustanovi sa 1.000 postelja više gotovo da nema mesta. 

Adžić Vukićević je navela da su u sredu ujutru bila slobodna samo dva mesta, a da je dan ranije 

otpušteno 56, a primljeno novih 80 pacijenata. 

- Imamo skoro 900 bolesnika, praktično smo popunjeni. Trideset preostalih postelja namenjeno je 

intenzivnoj nezi - kaže Adžić za "Novosti", i dodaje da je za nedelju dana bilo 500 novih prijema, a da 

između 10 i 20 odsto bolesnika mogu biti kandidati za intenzivnu negu. 

Više od dve trećine bolesnika je u veoma teškom stanju i svi su na kiseoničkoj potpori bilo neinvazivnoj ili 

invazivnoj, ukazuje Adžić. 

Ona ističe da je pritisak na bolnicu neizdrživ, i smatra da se sada plaća danak sretenjskih praznika i 

zimovanja. 

- Ovo nije smelo da nam se dogodi. Trebalo je da nadležni mudrije reaguju. Hitno se nešto mora 

preduzeti - poručuje Adžić. 



 
 

 

 

ĐERLEK O PLANU IMUNIZACIJE: Cilj je da se dođe do svakog pojedinca u seoskim područjima 

POSLE Sremske Mitrovice i Kruševca plan imunizacije bez prijavljivanja pravi se i za druga mesta u Srbiji, 

rekao je državni sekretar u Ministarstvu zdravlja Mirsad Đerlek i doda da je cilj da se dođe do svakog 

pojedinca u seoskim područjima. 

Imunizacija protiv korona virusa u našoj zemlji počela je 24. decembra prošle godine, podseća Đerlek i 

dodaje da je ostalo mnogo ruralnih područja koja nisu pokrivena, te da je namera da se poboljša 

organizacija kako bi se došlo i do ljudi koji žive u tim područjima, a koji nisu imali mogućnost da se 

prijave za vakcinaciju putem portala eUprava. 

"U selima obično živi staro seosko stanovništvo, bez mladih ljudi. Cilj nam je da stignemo do svake kuće 

u Srbiji i omogućimo da svako ostvari svoje pravo da dobije besplatnu i bezbednu vakcinu", rekao je 

Đerlek za Tanjug. 

Dodao je da će se plan imunizacije stanovništva bez prijavljivanja uglavnom odnositi na ruralna područja, 

te da će uskoro biti završen. 

Pojasnio je da je do sada vakcinisano 33,5 odsto građana starijih od 75 godina i 40,4 odsto građana od 

65 do 74 godina što, dodao je, znači da ima još stanovništva te životne dobi koji nisu primili vakcinu 

protiv korone, koji žive u ruralnim područjima. 

"Zato smo se odlučili na ovaj potez da dođemo do svake kuće, svakog sela bez obzira gde se nalazilo, 

naravno uz veliku pomoć jedinica lokalne samouprave", rekao je Đerlek. 

Dodao je da su zdravstveni sistem i Ministarstvo zdravlja spremni da daju svoj kadar, a jedinice lokalne 

samouprave terenska vozila kako bi se izvršila imunizacija što više građana Srbije. 



 
 

Đerlek je rekao da je do sada prvu dozu vakcine dobilo oko 1.115.000 građana, dok je revakcinisano oko 

633.000. 

"Naš cilj je da revakcinišemo dva i po do tri miliona ljudi kako bismo došli do kolektivnog imuniteta, 

zajedno sa samozaražavanjem, odnosno kontaktom koji su ljudi ostvarili da bi dobili antitela kako bismo 

mogli mirnije da dočekamo leto i približimo se pobedi protiv Kovida 19", rekao je Đerlek. 

Govoreći o eventualnom pooštravanju mera, istakao je da je, bez obzira kakve se mere donesu, bitno da 

se poštuju, te da će se više raditi na kontroli poštovanja postojećih mera. 

"Nema tu neke filozofije. Treba nositi masku, izbegavati kontakte i držati distancu. Ako bi sve to radili, to 

bi bilo dovoljno, bez pooštravanja mera", rekao je Đerlek. 

Istakao je da je veoma važno i masovno prijavjivanje za imunizaciju jer je vakcinacija jedino oržje protiv 

korona virusa, koji svakodnevno odnosi žrtve. 

Napomenuo je da je taj broj znatno manji nego u regonu, ali da je cilj da se koliko je to moguće spasi 

svaki život u Srbiji. 

 

Najnoviji podaci za Srbiju: 1.792.912/647.019 

Beograd -- U Srbiji je do sada dato 1.792.912 doza vakina protiv koronavirusa, a 647.019 osoba dobilo je 

i drugu dozu vačine, pokazuju najnoviji podaci Vlade Srbije. 

Srbija je ubedljivo prva u regionu po broju vakcinacija na milion stanovnika, a slede Madjarska, Slovenija, 

Rumunija, Hrvatska, Bugarska, Albanija i Crna Gora. 



 
 

Srbija je ubedljivo prva u regionu i po broju datih drugih doza na milion stanovnika, a slede Rumunija, 

Mađarska, Slovenija, Hrvatska, Bugarska i Albanija. Prema ukupnom broju vakcinacija i revakcinacija, 

Srbija je druga u regionu, posle Rumunije. 

Po broju onih koji su dobili drugu dozu vakcine na milion stanovnika, Srbija je prva u Evropi, a kada je reč 

o broju revakcinacija na milion stanovnika u svetu, Srbija je na šestom mestu, posle Izraela, Sejšela, 

Ujedinjenih Arapskih Emirata, Bahreina i SAD. 

Kada je reč o broju vakcinacija na milion stanovnika, Srbija je na osmom mestu u svetu - posle Izraela, 

Sejšela, Ujedinjenih Arapskih Emirata, Velike Britanije, SAD, Maldiva i Čilea, a druga u Evropi, posle 

Velike Britanije. 

 


